
ZPRAVODAJ  

KVĚTEN 2010



Jednání zastupitelstva obce  dne 22.2.2010
Program jednání:
Zpráva o činnosti rady obce, Smlouva o smlouvě budoucí, Dotace – ZŠ, ČOV, Inventarizace 
obecního majetku, Prodej části pozemku, Plán práce kontrolního a finančního výboru na rok 
2010. 
K jednotlivým bodům programu:
- Starosta informoval přítomné o činnosti rady obce za uplynulé období.
- Smlouva mezi obcí Otice a firmou Kurka-Ekozdroje s.r.o., jedná se o položení zemního 
kabelu VN v obecním pozemku (vodní příkop) v souvislosti s výstavbou fotovoltaické 
elektrárny na pozemcích p.Kurky. Dotaz p.Poštulky na směrové vedení zemního kabelu –
odpověděl starosta – vedení bude položeno na pravé straně vodního příkopu. Bez dalších 
dotazů.
- Obci nebyly schváleny žádosti o dotaci na rekonstrukci ZŠ a intenzifikaci ČOV. Další 
postup v podávání nových žádostí bude záležet na termínech vyhlášení nových výzev pro 
podávání žádostí o dotaci. Stávající žádosti budou upraveny dle požadavků schvalovatelů 
žádosti. U projektu na rekonstrukci ZŠ dojde k úpravě stavební části tak, aby celkové náklady 
nepřesáhly 10 mil. korun. 
- Při neúčasti předsedy finančního výboru seznámil přítomné se závěry inventarizace 
obecního majetku starosta obce. Bez dotazů.
- Na základě žádosti Mgr.Fuchsiga, byla projednána možnost odprodání části pozemku parc.č. 
885/1 o výměře cca 5m2. Na této části pozemku plánuje Mgr.Fuchsig postavit schodiště do 
svého domu, kde hodlá zřídit právní kancelář. Bez dotazů.
- S plány výborů seznámili zastupitele předseda kontrolního výboru p.Poštulka a místo 
ing.Volovského starosta. Bez dotazů.
- V různém zaznělo: Ing.Bílovský dotazy:
-  mohla by se zbudovat železniční zastávka Otice-Rybníčky, jak pokračuje výstavba 
cyklostezky Otice – Branka.Odpovědi starosty: bude vznesen dotaz na Správu železničních 
dopravních cest na zřízení železniční zastávky Otice-Rybníčky, starosta nemá žádné nové 
informace k výstavbě cyklostezky Otice-Branka.
p.Šula – dotaz na zřízení přechodného kotce pro toulavé psy v prostoru ČOV, starosta 
odpověděl, že v tomto případě je nutná spolupráce s příslušnými orgány tak, aby nebyl 
porušen zákon na ochranu zvířat.
p.Poštulka – jak pokračuje projekt nového dopravního značení v obci. Odpověď starosty –
projekt je stále v řešení, je navržena další varianta umístění dopravních značek – byla ihned 
domluvena informační schůzka mezi starostou a p.Poštulkou.
- Závěrečným bodem bylo schválení Usnesení z jednání zastupitelstva obce.
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Jednání zastupitelstva obce  dne 17.5.2010
Program jednání:
Zpráva o činnosti rady obce, Zpráva o plnění rozpočtu, Výsledek ankety – názvy nových ulic, 
Obchvat Opavy a Otic, DSO Hvozdnice – závěrečný účet, výsledek auditu, rozpočet, Dodatky 
ke smlouvám – cyklostezky, Zpráva o bezpečnostní situaci, Zpráva o hospodaření ZŠ Otice, 
Výsledky kontroly hospodaření obce Otice, Závěrečný účet obce za rok 2009, Žádost o dotaci 
na ZŠ Otice, Prodej části pozemku parc.č. 885/1, Žádost o vyjádření ke stavbě, Různé.
K jednotlivým bodům programu:
- Starosta informoval přítomné o činnosti rady obce za uplynulé období.
- Zprávu podal ing.Volovský. Bez dotazů.
- Občané odevzdali celkem 129 vyplněných anketních lístků. 41 odevzdaných lístků 
souhlasilo s návrhy názvů nových ulic. 88 odevzdaných lístků nesouhlasilo převážně 
s návrhem na název ulice Maxe Fuchsiga. Rada doporučila ZO ke schválení tyto názvy: ulice 
Maxe Fuchsiga nebo Za tratí, ulice Zahrádky nebo K hrázi. Hlasováním bylo rozhodnuto, že 
nové ulice se budou jmenovat Za tratí (nová zástavba) a K hrázi (u zahrady p.Kaluse).
- Starosta představil přítomným návrh technického řešení přeložky silnic II/461 a II/443 
(obchvatu Opavy) a technickou studii a projektovou dokumentaci přeložky silnice II/443 
(obchvat Otic). 
- Starosta informoval o schváleném závěrečném účtu DSO za rok 2009, o výsledku auditu za 
rok 2009 a schváleném rozpočtu DSO na rok 2010. 
- Zastupitelstvu byly předloženy dodatky ke smlouvám o spolupráci na přípravě cyklostezek. 
Dodatky se týkají prodloužení doby na přípravu projektové dokumentace. 
- Starosta seznámil přítomné se zprávou o bezpečnostní situaci v obvodu OO PČR Hradec nad 
Moravicí. 
- Zprávu podal ing.Volovský. 
- Přítomní byli seznámení s výsledky kontroly hospodaření obce v roce 2009. Kontrolu 
provedl odbor kontroly Moravskoslezského kraje.
- Závěrečný účet obce se skládá z několika důležitých dokumentů – zpráv o kontrolách 
finančního výboru, rozpočtu obce na rok 2009, rozvahy, výkazu příjmů a výdajů, vyúčtování 
státních dotací, zpráva o přezkoumání hospodaření obce Otice za rok 2009, inventarizace 
majetku obce, rozpočtové opatření. 
- Na základě rozhodnutí regionální rady, která oznámila, že v srpnu 2010 bude vyhlášená 
poslední výzva na podávání žádosti o dotaci z ROP na Rozvoj venkova, starosta oslovil 3 
firmy se žádostí o cenovou nabídku za zpracování žádosti o dotaci. Zastupitelstvo, po 
prostudování nabídek rozhodlo, že žádost zpracuje firma HRAT, s.r.o. Třinec, která nabídla 
nejnižší cenu. 
- Po vyhlášení záměru o prodeji, požádal Mgr.Fuchsig o odprodej části pozemku za cenu 
150,-Kč/ m2. Úřední odhad činí 82,-Kč/ m2. Zastupitelé po diskusi, kdy kritizovali nízkou 
cenu, prodej odmítli.
- Žádost podal p.Mikstein, který zastupuje firmu ČEZ Distribuce a.s.. Jedná se o položení 
nového kabelového vedení NN, které bude silnější než stávající a tím dojde k posílení 
ul.Holčovická a budoucí zástavby za tratí. 
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- Starosta předložil zastupitelům dodatek č.1 ke smlouvě o uzavření budoucí smlouvy o 
zřízení věcného břemene mezi obcí a firmou Kurka-Ekozdroje s.r.o. Dodatek řeší 
převod vlastnických práv i na možného budoucí jiného majitele. 
p.Krusberská – dotaz na umístění vodovodního řádu včetně vodoměrných šachet do pozemku 
obce. Odpověď starosty – vodovodní řád lze umístit, vodoměrné šachty je potřeba umístit na 
pozemku majitele vodovodní přípojky.
p.Krusberská – dotaz na umístění zařízení p.Jedličky na pozemku obce. Odpověď starosty –
bude prověřeno zda je vše v souladu s projektovou dokumentací.
p.Weiss – dotaz na odpovědnost za spadlé větve ze stromů. Odpověď starosty – odpovědný je 
majitel pozemku na kterém strom stojí.
p.Heczko – kdy bude realizace osvětlení přechodů. Odpověď starosty – projekt je připraven, 
čekalo se na převod pozemků z kraje na obec, bude podána žádost o dotaci.
p.Světlíková se zeptala  zda někdo žádal náhradu škody za neuklízený chodník v zimním 
období. Odpověď starosty – nikdo nežádal na OÚ o náhradu škody.
Několik dotazů bylo na parkování na chodnících – odpovídal starosta – stání a parkování na 
chodníku je porušením vyhlášky o provozu na pozemních komunikacích, které řeší PČR jako
přestupek, který může nahlásit kdokoliv.
p.Weiss – dotaz na ukládání větví u ČOV. Odpověď starosty – větve se ukládat mohou po 
domluvě s pracovníky OÚ.
Poděkování zastupitelstva
Zastupitelstvo obce chce touto cestou vyjádřit své poděkování místní zásahové jednotce sboru 
dobrovolných hasičů za včasnou a kvalitní pomoc při odstraňování různých nebezpečných 
situací, které vznikly v letošní dlouhé zimě.
Členy zásahové jednotky jsou:
Jan Potepa ,Roman Janáček, Marek Heczko, Lukáš Potepa, Arnošt Vilč, Vlastimil Weiss, 
Jindřich Potepa, Dalibor Potepa, Jan Weiss, Karel Škarda

Poznámka ke kácení stromů v Oticích na jaře 2010

Jelikož se v těsném sousedství naší obce nacházejí hned dvě chráněné území s velmi 
zachovalými přírodními společenstvy, je téměř nošením dříví do lesa zmiňovat jejich 
druhovou pestrost, která je první pohled patrná a tudíž ji považujeme ze samozřejmou. Bylo 
milou skutečností, že divoká příroda nekončila na hranici obce, ale velmi přirozeně jí prolnula 
podél toku Hvozdnice. Podle všeho jsme svědky události, která znamená konec této 
provázanosti.
Zmiňované rostlinné společenstvo je běžně nazýváno lužním lesem, krátce luhem. Na 
samotných březích, blíže k vodě převládají ve stromovém patře vrby  a topoly. Tvoří takzvaný 
měkký luh, získal jméno podle měkkého dřeva obou charakteristických dřevin. Původních vrb
se u nás vyskytují zhruba dvě desítky druhů a mnoho jejich kříženců. Dva druhy vrb běžně
dorůstají stromových velikostí - vrba bílá a vrba křehká. Z keřových druhů jsou nám nejbližší 
vrba jíva a vrba košíkářská. Do znaku bychom si mohli vetknout kupříkladu vrbu slezskou, ta 
však v našem okolí neroste. Topolů se u nás přirozeně vyskytují tři druhy - topol osika, topol 
bílý, topol černý a jeden druh křížence (topol šedý). Jsou však lidmi vytlačovány a 
nahrazovány vysazováním cizích kříženců nejčastěji topolu kanadského.
Na měkký luh bez patrných hranic volně navazuje tvrdý luh, vděčící za své pojmenování 
houževnatému dřevu charakteristických dřevin - dubů, jasanů a jilmů. V Oticích se setkáváme 
se dvěma původními druhy dubů - dubem letním a dubem zimním a s vysazovaným dubem

-4-



červeným, přivezeným ze Severní Ameriky. Jediným původním jasanem je v našem okolí 
jasan ztepilý, plevelně se začíná šířit jasan pensylvánský. Za naše klenoty můžeme právem 
považovat jilmy. Není tak dávno doba, kdy v naší blízkosti rostly všechny tři původní druhy 
jilmů - jilm habrolistý, jilm horský a jilm vaz. V důsledku dlouhotrvající houbové choroby    -
grafiózy, už lze o prvně jmenovaném říci, že je v lepím případě nezvěstný. Nelze zapomenout 
rovněž na olše, v našem případě olše lepkavé a lípy srdčité.
Desítky let oddalovaná regulace toku Hvozdnice uvnitř obce letos započala v úseku zhruba od 
hlavního mostu k čističce odpadních vod. Cenou, kterou   za zvýšení ochrany před povodněmi 
mimo jiné platíme je pokácení dvou stovek vzrostlých a zdravých stromů přirozeně vzniklého 
porostu, většinou výše zmíněných druhů dřevin. Bohužel, po rozšíření koryta nezbude na 
obnovu břehového porostu místo, takže možnost vytvoření parkové promenády podél 
Hvozdnice je ve hvězdách.
Jiná je otázka obnovy porostu kanadských topolů u tenisových kurtů.  V druhé polovině 
minulého století bylo vysazování topolů módní zaležitostí. V živé paměti mnohých jsou jistě 
donedávna v Oticích hojné italské topoly charakteristické sloupovým růstem. Patrně poslední 
roste na vrcholu Kamenné hory a vytváří z dálky nezaměnitelný bod na horizontu. Péčí 
Obecního úřadu byly vysazeny sloupové duby, které by ho jednou měly nahradit. Topoly jsou 
rychlerostoucí, leč krátkověké, proto probíhá málo dramatické kácení stromů, jejichž 
současný stav není uspokojivý. Totéž platí i o stromových vrbách, jmenovitě o vrbě křehké, 
které se svými rozložitými korunami nejsou  k přehlédnutí. 
Největší úsilí o zachování vrby křehké vyvinula komise životního prostředí u samostatně 
stojícího jedince na návsi. V loňském roce byl proveden řez koruny, při němž se však 
ukázalo, že zdravotní stav stromu je horší než se původně zdálo. Proto jsme se v zimě 
rozhodli, že navrhneme její pokácení spolu se stromovými vrbami u Kuželny a u 
minigolfového hřiště. Jelikož podobně jako sloupový topol na Otické sopce, tak i stromová 
vrba na návsi bez rybníka patřila k nezaměnitelným rysům naší obce přivítáme podněty 
občanů, čím ji nahradit. Zdali pokračovat v tradici a vysadit vrbu anebo zvolit jiný strom. Za 
veškeré návrhy předem děkujeme. 

Pilotní šetření v otických domácnostech

Během června proběhne ve vybraných domácnostech pilotní šetření k mezinárodnímu 
výzkumu dospělých, který je zaměřen na zjišťování dovedností, jež lidé uplatňují 
v každodenním životě (čtení, vyhledávání údajů, využívání počítačů a technologií), na jejich 
pracovní zkušenosti a vzdělávání. Otice byly vybrány náhodným výběrem, aby se tohoto 
výzkumu zúčastnily. Výzkum budou provádět vyškolení tazatelé společnosti SC&C, kteří 
budou mít průkazku se jménem a fotografií a budou vybaveni materiály k výzkumu a 
pověřením. Rozhovor zabere přibližně  dvě hodiny a jeho dokončení  bude odměněno částkou 
500 Kč. Informace poskytnuté v rámci výzkumu budou naprosto důvěrné. Výběr občanů 
probíhá zcela náhodně a nelze je nahrazovat jinými občany. Na mezinárodní úrovni je 
výzkum řízen OECD. U nás je na základě pověření MŠMT provádí  Ústav pro informace ve 
vzdělávání ve spolupráci se společností SC&C. Výzkum je spolufinancován Evropským 
sociálním fondem a státním rozpočtem ČR. Další informace jsou uvedeny na stránce 
www.piaac.cz.

Jak ve škole pokračujeme?

Na začátku šk. roku nás požádala ZŠ T. G. Masaryka v Opavě o spolupráci na projektu pod 
názvem „Zaostřeno na přírodu“ CZ.1.07/1.1.07/02.0045, který je financován Evropskou unií. 
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Po vzájemných konzultacích jsme se rozhodli, že se tohoto projektu zúčastníme a do plnění 
daných úkolů zapojíme všechny naše děti. Chceme vás informovat, co jsme už splnili a co nás 
ještě do konce roku čeká.
V únoru se uskutečnil první projekt pod názvem „Vzduch“. Žáci 4. a 5. třídy navštívili spolu 
s žáky T. G. Masaryka Planetárium v Krásném poli.
V dubnu pojedou žáci 4. třídy do Bartošovic, kde se seznámí se životem handicapovaných 
živočichů. Deset žáků 3. a 4. třídy má zajištěn pětidenní pobyt na Šumavě. Třeťáci navštíví 
ZOO v Ostravě. Do školy v přírodě na Horní Bečvu pojedou žáci 5. třídy.
Dále připravujeme ekoprogram „Hvozdnice“, „Les“ a „Třídění odpadků“. Na základě těchto 
akcí mají žáci mimořádnou příležitost dozvědět se a prakticky poznat mnoho nového o 
přírodě.
Veškeré akce jsou pro naše žáky zcela zdarma.
Nezapomínáme ale ani na naše školní akce. Uskutečnil se projekt „Voda“, ve škole proběhla 
recitační a hudební soutěž, uskutečnila se beseda s opavskými hasiči, přivítali jsme malé 
občánky v Uhlířově, oslavili Den učitelů. S Klubem rodičů jsme připravili Maškarní 
discoples, navštívili nás herci s divadlem ŠUS z Prahy. Nevynechali jsme ani výtvarné 
soutěže (za ŠD 1. místo – A. Montagová). V rámci ekologického programu je na OÚ Otice 
instalována výstava.
V dubnu plánujeme návštěvu divadla, zúčastníme se soutěže Hlídek mladých zdravotníků, 
přivítáme malé otické občánky a pro naše maminky si připravíme opět představení k jejich 
svátku.
Náš celoroční projekt „Po stopách Robinsona Crusoa“ zakončíme velkou dobrodružnou hrou.
A pak už se pomalu ale jistě budeme připravovat na závěr školního roku, ale hlavně na 
prázdniny.
Děkujeme také otické veřejnosti za pomoc při sběru papíru.

                                                                                                        ZŠ Otice
Mateřská škola Otice

V minulém Zpravodaji jsme Vás informovali o akcích naší mateřské školy do konce roku 
2009. Co se nám povedlo od ledna 2010?
V lednu jsme díky dostatku sněhu uspořádali sáňkařské závody.

Také jsme opět vyhlásili výtvarnou soutěž pro rodiče a děti. 
Tématem letošní zimní soutěže byla „ 
Pohádková postava“.
Nejvíce akcí nás čekalo v březnu. 
Plavání pro předškolní děti začalo 25. 
března. 
Březen byl plný pohádek. 26. března 
jsme navštívili Divadlo loutek Ostrava, 
kde jsme společně s MŠ Uhlířov mohli 

vidět pohádku „Broučci“.
29. března přijelo do MŠ Divadélko Beruška a zahrálo nám „Jarní 
pohádku“. 31. března jsme se společně se školáky podívali na 
pohádku Divadla ŠŮS „Proč Kuba přišel o řeč“.
Pohádkový byl také Maškarní ples, který 28. března připravil 
Klub rodičů při MŠ Otice. 
7. dubna jsme navštívili Slezské divadlo Opava. Pohádka „Mach 
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a Šebestová“ se dětem moc líbila.
Zatím poslední uskutečněnou akcí naší MŠ bylo vystoupení pro babičky a dědečky, které 
proběhlo 8. dubna.

Co nás ještě čeká?

Pro rodiče a děti chystáme jarní výtvarnou soutěž. Pro 
maminky připravujeme vystoupení k jejich svátku. Těšíme 
se na oslavu Dne dětí a vystoupení klaunů. 
V červnu pojedeme na výlet a navštívíme Planetárium. 
Divadélko Beruška nám opět přijede zahrát pěknou 
pohádku. Rozloučíme se s budoucími školáky. 

Zpráva velitele SDH a zásahové jednotky obce

Od začátku roku 2010 se devítičlenná jednotka sboru dobrovolných hasičů zúčastnila sedmi 
zásahů, u kterých dohromady odpracovala 128 zásahových hodin.

Datum Odprac. hod. Činnost
20.1.201

0 20 Hodin Odstranění sněhu ze střechy budovy školy, školky

3.2.2010 16 hodin Uvízlý kamion s jednodenními kuřaty(Melč)

6.2.2010 18 hod. Odstranění nebezpečných stavů ul.Kylešovská RD

6.2.2010 18 hod. Odstranění nebezpečných stavů, kulturní dům
15.2.201

0 5 hod. Odstranění nebezpečných stavů ul. Kylešovská RD
20.2.201

0 30 hod. Odstranění nebezpečných stavů, řeka Hvozdnice
24.2.201

0 21 hod. Technická pomoc, lokální povodeň, Rybníčky

Dovolte abych Vás uvedl trochu do obrazu jak vlastně zásahová jednotka pracuje. Operační 
středisko pro náš kraj vyšle pomocí počítačového programu informační hovor, po jeho přijetí 
se dozvíte co se děje, kde se to děje a co za techniku k akci vyjíždí. V tento okamžik, ať už 
jsme v práci, na nákupech nebo jen tak rozmazlujeme naše ohleduplné dámské protějšky, 
vyrážíme směr hasičárna a během pár chvil sedíme v zásahovém oblečení, v hasičském voze a 
vyrážíme k místu události. To vše se odehrává v deseti minutách. To je čas, který je určen pro 
zásahovou jednotku skupiny 5. Nikdy neznáme čas, jak dlouho tam budeme a co vše budeme 
dělat, protože ve většině případu se vše řídí podle velitele zásahu z HZS Opava. Je třeba 
podotknout, že to vše příslušníci jednotky dělají zadarmo, ve svém osobním volnu a ke 
spokojenosti nám stačí, že jsme úspěšně vyjeli a zase jsme se všichni v pořádku vrátili zpět na 
základnu. To vše zakončí vděčné zatřesení rukou při poděkování naších spoluobčanů.
Snad se dalšího poděkování dočkáme až se bude oficiálně představovat naše nové zásahové 
auto, které se v těchto chvílích repasuje v prostorách hasičské zbrojnice. Je to auto, které 
vystřídalo zastaralou Avii, auto  značky Renault Mesenger, které obec odkoupila od místní 
pekárny a firma Hagemann přehodila skříňovou nástavbu z Avie na Renaulta. Auto bude 
vybaveno několika úložnými prostory i novým lakem. Na tomto se momentálně pracuje 
formou pátečních a sobotních brigád. Do této chvíle se odpracovalo kolem čtyřsetpadesáti
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brigádnických hodin na kterých se podílí členové našeho sboru.
Snad se tohle auto podaří dodělat za pomocí finančních prostředků Obecního úřadu a v měsíci 
červnu se s ním budeme moct veřejně pochlubit na oficiálním odhalení, na které budete milí 
občané srdečně a včas pozváni.

Za Sbor dobrovolných hasičů a zásahovou jednotku obce
Jan Potepa
Velitel SDH

SDH Otice kolektiv mladých hasičů

Zima nám utekla jako voda  a před námi zase stojí sezona 2010 v požárním sportu mládeže . 
V letošním roce přípravy začaly už od počátku února, kdy se jednou týdně kolektiv mladých 
hasičů scházel  a osvojoval si znalosti zdravovědy, topografických značek , v neposlední řadě 
i nespočet druhů uzlů . V měsíci březnu nám počasí začalo přát a my mohli začít trénovat 
venku požární útok a štafety dvojic . Naše mladší družstvo hasičů a hasiček  tvoří 12 děti, 
kteří se účastní pravidelně jednou týdně tréninku a každý víkend závodů. 17.4 2010 jsme se 
zúčastnili soutěže v Těškovicích, kde naše družstvo 

skončilo na 
krásném 7 místě 
z 14 soutěžních 
družstev v letošní 
sezoně nás čeká 
ještě nespočet 
soutěží, za 
kterými pojedeme 
například do 
Bobrovníků, Komárova, Podvihova, Štěpánkovic.
Touto cestou bych chtěl poděkovat celému Sboru 
dobrovolných hasičů v Oticích a Obecnímu úřadu v 
Oticích za podporu naší činnosti a v neposlední řadě i 

trenérům Arnoštu Vilčovi , Honzovi Weissovi a trenérkám Pavle Fenkové, Ivě Poštulkové . 
Noví zájemci z řad nejen otických dětí budou vítání. Informace na tel: 739 599 661.
                                                                                            
                                                                     Trenéři: Weiss , Fenková    

Plánované akce SDH Otice

Na den 29.5.2010 plánujeme kácení Máje. Program začne již odpoledne soutěží těch 
nejmenších hasičů. Následovat budou soutěže pro všechny děti, pro dospělé připravujeme 
kološtěstí. Na večerní hodiny připravujeme Diskotéku. 
V neděli 27.6.2010 organizujeme na Otické sopce další ročník soutěže Memoriálu Josefa 
Smoleně v požárním sportu, v kategoriích mužů a žen.

Na všech těchto akcích  bude zajištěno občerstvení a těšíme se na Vaši účast.
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Letní tábor

Taky v letošním roce spolupracujeme na organizaci Letního tábora v Kružberku.
V termínech od 2.7.2010 do 16.7.2010 a 16.7. do 30.7.2010. Cena jednoho poukazu
je 2.950 ,-Kč. Naše SDH zastřešuje druhý turnus tohoto tábora. Další informace podá 
p. Janáček, tel 602 736 286.

Myslivci hodnotili svou činnost

Myslivecké sdružení „Hvozdnice“ Otice má od honebního společenství Otice pronajatou 
honitbu o celkové výměře 841 ha. Má celkem 18 členů, z toho 2 ženy.
V měsíci březnu bylo na výroční schůzi provedeno zhodnocení činnosti mysliveckého 
sdružení za rok 2009. V hodnotící zprávě předsedy MS a mysliveckého hospodáře bylo 
konstatováno, že uplynulý rok byl z hlediska ochrany, chovu a lovu zvěře i aktivity  členů 
velmi úspěšný:

– byly zakoupeny a v honitbě instalovány 2 ks betonových lapacích nor
– byly vybudovány 3 nové zásypy pro drobnou zvěř
– bylo provedeno dosázení stromků na bývalé skládce v areálu sopky
– byly vyčištěny od odpadu příkopy podél cest v katastru obce Otice
– byla provedena revitalizace mokřadu v Knoppovém lesíku, jeho rozšíření a 

prohloubení . Vzniklo tak napajedlo pro zvěř, které přispěje ke zkvalitnění úživnosti 
honitby

– daří se nám propagovat myslivost formou vývěsní skříňky, pořádáním mysliveckého 
dne a mysliveckého plesu

V loňském roce byl 
velmi úspěšný 
listopadový hon na 
zajíce. Co se týče 
výřadu, byl 
nejúspěšnější za 
posledních 20 let. 
Rovněž poslední leč 
po honě byla v duchu 
mysliveckých tradic, 
včetně pasování 
nového člena a 
mysliveckého soudu.
Členové se aktivně 
podíleli na snižování 

přemnožené černé zvěře. celkem bylo uloveno 11 ks, z toho 7 selat, 2 lončáci a 1 kňour. 
Pro naší výhradně polní honitbu je to zcela mimořádný výsledek. Nepodařilo se splnit 
plán odlovu srnčí zvěře v kategorii srna – srnče. 
MS každoročně předkládá ulovené trofeje srnců ke zhodnocení správnosti odlovu a 
následně na chovatelskou přehlídku. Třešničkou na našem pomyslném mysliveckém dortu 
by mohl být srnec, kterého ulovil náš člen pan Petr Šula  a který po našem předběžném
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hodnocení by mohl splnit kriteria pro udělení medaile. 
Letošní tvrdá zima, zejména co se týče výšky sněhové pokrývky vyžadovala od nás 
myslivců intenzivní přikrmování, zejména zajíců, koroptví a spárkaté zvěře. Bylo 
zakoupeno a zvěři předloženo 3 q sena, 5 q obilního pozadku, 6 q ječmene a ovsa. 
S potěšením jsme při častých návštěvách v revíru mohli konstatovat, že předložené 
krmivo bylo během 2 – 3 dnů zvěři spotřebováno. 
V loňském roce jsme zaznamenali případy úmyslného poškozování mysliveckých 
zařízení, posedy a kazatelny. Došlo k rozbití oken, dveří a dřevěného obložení. V jednom
případě a to u kazatelny na „ Otickém příkopu“, byly pilkou uřezány nosné dřevěné 
podpěry. Chtěl bych požádat Vás občany Otic o pomoc a pokud se setkáte s takovými 
projevy vandalismu, oznamte tuto skutečnost mysliveckému hospodáři p. Františku 
Kalusovi nebo kterémukoliv myslivci.
Na závěr bych chtěl vyzvat ty z Vás, které zajímá příroda, život v ní, její ochrana a chtěli 
by jste se stát myslivci, že po úspěšném složení zkoušky z myslivosti garantujeme přijetí 
za člena Mysliveckého sdružení.

Pavel Pater
     předseda MS Otice 

odkaz http://msotice.rajce.idnes.cz/

TJ Otice
Zápasy Muži „A“ – jaro 2010 

OTICE – BĚLÁ So 29.05. 17:00
KYJOVICE – OTICE Ne 06.06. 17:00
OTICE – LITULTOVICE So 12.06. 17:00
OTICE – BUDIŠOV nad BUD. So 19.06. 17:00

Zápasy MUŽI „B“ – jaro 2010

OTICE – VĚTŘKOVICE So 29.05. 14:15
OTICE – DOLNÍ ŽIVOTICE So 05.06. 14:15
ŠTÁBLOVICE – OTICE So 12.06. 17:00

CYKLO OTICE

pořádá v neděli 27.6.2010 tradiční časovku pro dospělé a děti všech věkových kategorií. Start 
i cíl je na ulici Zahradní u čísla popisného 189. Závod začíná v 9,00 hodin startem dospělých
a od 10,30 hodin startují děti. Ceny i občerstvení je zajištěno.

Těší se na Vás pořadatelé
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Inzerce




